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Odpowiedź na recenzje pracy doktorskiej 

 

Zgodnie z regulaminem Regulaminu Rady Naukowej AWF Katowice dr hab. Pawła 

Chmury, prof. AWF Wrocław został wyznaczony na recenzenta zewnętrznego 

w postępowaniu doktorskim mgr Tomasza Wilczewskiego.  

Recenzję pracy pt. Wskaźniki gry determinujące wynik rywalizacji sportowej w świetle 

analizy rozgrywek na najwyższym poziomie mistrzostwa w koszykówce prowadzonej pod 

kierunkiem dr hab. Kazimierza Mikołajca prof. AWF, otrzymałem w dniu 2.06.2023r. 

  Na wstępie bardzo dziękuję Panu Profesorowi za wnikliwą ocenę mojej pracy 

doktorskiej oraz wszelkie uwagi, zwłaszcza te krytyczne, które pozwolą mi na dalszy rozwój 

naukowy. 

Zgadzam się z Panem Profesorem, iż dwa wstępne rozdziały mogły zostad napisane 

łącznie jako wstęp w nieco bardziej syntetycznej wersji. Przyjęte przeze mnie rozwiązanie 

miało na celu ukazanie czytelnikowi myśli filozoficznej dotyczącej znaczenia liczb 

w wielowymiarowym obszarze natury ludzkiej. Bardziej rozbudowany wstęp zawierał 

bezpośredni kontekst problemu analiz sportowych wprowadzający do dalszej części  pracy.  

Sugestie dotyczące analizy literatury i czynników kontekstowych z uwzględnieniem 

 w przeglądu literatury, w tym najnowszych publikacji są jak najbardziej uzasadnione. 

W kolejnych pracach skupię się na doborze większej liczbie najnowszych źródeł i bardziej 

szczegółowym omówieniu czynników kontekstowych, które wpływają na wyniki meczów. 

Uważam jednak, że wiedza czerpana ze starszych doniesieo także jest  istotna i powinna byd 

uwzględniona w pracy naukowej. 



Uwaga dotycząca precyzji opisu liczby obserwatorów i zebranych obserwacji jest 

zrozumiała - faktycznie, zaprezentowałem te informacje zbyt ogólnie. Przy analizach 

współpracowało dwoje obserwatorów: Tomasz Wilczewski, trener klasy I oraz Justyna 

Sosioska, trener klasy II. Chciałbym podkreślid, że oboje dysponujemy wieloletnim 

doświadczeniem zawodniczym na poziomie zawodowym. W przyszłości zobowiązuję się byd 

bardziej precyzyjny w tym zakresie. 

Zgadzam się z uwagą dotyczącą zachowania proporcji pomiędzy tabelami 

a rysunkami. Czytelne przedstawianie danych jest bardzo ważne dla zrozumienia 

i interpretacji wyników. W przyszłości zdecydowanie skupię się na większym wykorzystaniu 

rysunków. 

Uwaga dotycząca rozpoczęcia sekcji dyskusji. Faktycznie czytelnik może odnieśd 

wrażenie dotyczące powtórzenia  niektórych informacje z poprzednich części pracy. Jednak  

żadna z prezentowanych treści nie była zdublowana, a zamierzenia samej dyskusji miały 

charakteryzowad się sekwencją informacji ze świata, badaniami autora wraz z interpretacją  

oraz wnioskami. Zgadzam się z Panem Profesorem,  że powinienem, w większym stopniu 

koncentrowad się na porównaniu wniosków z badao własnych z wynikami innych autorów, 

tym samym dyskusja mogłaby zyskad na głębi i bardziej naukowym charakterze. 

Dziękuję za podkreślenie znaczenia wynikających z moich badao implikacji dla 

praktyki sportowej. Zgadzam się, że odkrycia te mogą mied realny wpływ na rozwijanie 

i doskonalenie strategii gry w koszykówce. Chciałbym podkreślid, jak ważne jest nieustanne 

poszukiwanie nowych kierunków rozwoju badao związanych z analizą gry. Koszykówka, jak 

każdy sport, ewoluuje, a naukowcy i trenerzy muszą ciągle adaptowad swoje strategie 

i metody treningowe, aby nadążad za tymi zmianami. Dlatego niezwykle cenna jest ciągła 

analiza i badanie gry, co pozwala na odkrywanie nowych wzorców i strategii, które mogą 

przynieśd korzyści zarówno zawodnikom, jak i trenerom. Zobowiązuję się do dalszej pracy 

i badao w tym fascynującym i niezwykle istotnym obszarze. 

. 



Przed opublikowaniem pracy upewnię się, że wszystkie prace są odpowiednio 

cytowane i umieszczone w bibliografii. Ponad to jeszcze dokładniej sprawdzę tekst pod 

kątem ewentualnych błędów językowych, stylistycznych oraz interpunkcyjnych. 

Serdecznie dziękuję Panu Profesorowi za pozytywne ocenę mojej rozprawy 

doktorskiej oraz wszystkie konstruktywne uwagi zawarte w recenzji. Niewątpliwe przyczyniły 

się one do poszerzenia mojej wiedzy i w przyszłości pozwolą na udoskonalenie moich 

projektów badawczych oraz prac naukowych. 

 

Tomasz Wilczewski 
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